
Årsmøte for bruker og pårørende utvalget for sykehjem og hjemmetjenesten i 

Smøla Kommune. 

 

Smøla Rådhus 04.05.2021, kl. 16:00. 

Til stede; Merete Hofstad, Åge Buskenes, Heidi Berland, Unni Betten, Oddvar Lura, Merete Stensø og 

Mariann Nuncic (referent.) 

 

 

Saksliste: 

 

1. Åpning 

 Valg av møteleder og sekretær; Merete Hofstad og Mariann Nuncic. 

 Valg av to til å skrive under protokollen; Merete Stensø og Oddvar Lura. 

  

2. Godkjenning av innkalling;  

-enstemmig godkjent. 

 

3. Årsmelding;  

-opplest av leder Merete Hofstad. Enstemmig vedtatt med noen få endringer. 

 

4. Valg 

-alle tar gjenvalg, inkl vara. Enstemmig godkjent.  

 

5. Eventuelt 

- Utvalget ønsker å vite at referat fra våre r kommer frem til Livsløpsutvalget og Eldrerådet. Kan det 

være en mulighet å sende referat direkte til leder i tillegg inn til postlisten? 

 

-TT-kort; vi har ikke godkjent ordning for brukere på handikap-transport. Taxien det gjelder i 

kommunen har ikke taksameter og kan dermed ikke frakte brukere med TT-kort. Utvalget kan sende 

en henvendelse til ordfører som har sett på dette tidligere og søknad til fylket. 

 

 

6. Innkomne forslag 

-alarmerende bemanningssituasjon i helsesektoren; vi bør synliggjøre situasjonen enda mer. Det er 

ikke kommet en eneste søknad på sykepleierstillinger som er utlyst. Vi synes det er litt for dårlig med 

rekrutteringstiltak, spesielt om man sammenligner med Aure Kommune. Det er faktisk ungdom fra 

Smøla som tenker på å heller jobbe i nabokommunen pga dette og det er betenkelig.  

Ansatte innen helsesektoren er veldig fortvilt over situasjonen og de får ingen tilbakemelding på sine 

konkrete forslag på rekruttering inn til administrasjon.  

 

Brukerutvalget er enig om å sende en bekymringsmelding over situasjon direkte til ordfører med 

formannskap, kommunedirektør, leder i livsløpsutvalget, partiledere og med kopi til kommunalsjef 

og personalsjef. 

 


